
Resumé af bestyrelsesmøde 14. august 2024 

 

På mødet drøftede bestyrelsen bla. følgende: 

 

Bro til Øen er repareret, møbler/bænke ved grillpladser er udskiftet og hajtænder er udført. 

 

El-projektet har nu allerhøjeste prioritet. De resterende broer 4-8 skal færdiggøres hurtigst muligt. 

Andelshaverne på broerne 0-3 kan få penge retur, når alle broer er tilsluttet. 

 

Tyveri af kabler. Miljøgården aflåses fremadrettet uden for havnepersonalets arbejdstid. 

 

Fjordlys Festival forløb særdeles tilfredsstillende og er velkomne igen næste år. 

 

Der ønskes vandmålerlineal ved badebroen. Kun 1 badebro. 

 

TallyWeb fungerer fint både for gæster og andelshavere. 

 

Gode tilbagemeldinger vedr. KRAM Spiseri. 

 

Der bliver nu ryddet op i masteskuret. Umærkede master flyttes til vinterpladsen. 

 

Næste møde er 11. september 2024 
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